

Sociale bijdragen 2014

De vermelde kwartaalbijdragen zijn inclusief **3,05% werkingskosten**. Xerius Sociaal Verzekeringsfonds hanteert de laagste administratiekosten in de sector. **Herwaarderingscoëfficiënt**: 1,05746.

Hoofdberoep

Jaarinkomen ¹ (€)	Beginnende zelfstandige (€ of %)			Gevestigde zelfstandige (€)
	1 ^{ste} jaar	2 ^{de} jaar	3 ^{de} jaar	
≤ 12.870,43 = FMB ²	679,73	696,31	712,89	729,46
12.870,43 - 55.576,94	20,50%	21%	21,50%	22%
55.576,94 - 81.902,81	14,16%			
> 81.902,81	0%			
Jaarinkomen ¹ (€)	Kwartaalbijdragen (€)			
≤ 12.870,43	679,73	696,31	712,89	729,46
15.000	792,20	811,52	830,84	899,01
20.000	1.056,26	1.082,03	1.107,79	1.198,68
25.000	1.320,33	1.352,53	1.384,73	1.498,35
30.000	1.584,39	1.623,04	1.661,68	1.798,03
40.000	2.112,53	2.164,05	2.215,58	2.397,37
50.000	2.640,66	2.705,06	2.769,47	2.996,71
60.000	3.096,54	3.168,24	3.239,72	3.437,08
> 81.902,81	3.895,55	3.967,25	4.038,73	4.110,32

Gewoon VAPZ - maximumpremie: 3.027,09 euro

Sociaal VAPZ - maximumpremie: 3.482,82 euro

Bijberoep

Jaarinkomen ¹ (€)	Beginnende zelfstandige (€ of %)			Gevestigde zelfstandige (€)
	1 ^{ste} jaar	2 ^{de} jaar	3 ^{de} jaar	
≤ 1.423,90	0	0	0	0
1.423,90 = FMB ²	75,20	77,03	78,86	80,70
1.423,90 - 55.576,94	20,50%	21%	21,50%	22%
55.576,94 - 81.902,81	14,16%			
Jaarinkomen ¹ (€)	Kwartaalbijdragen (€)			
< 1.423,90	0	0	0	0
2.500	132,04	135,25	138,48	149,84
4.000	211,25	216,41	221,56	239,74
5.000	264,07	270,51	276,95	299,67
7.500	396,10	405,76	415,42	449,51
9.000	475,32	486,91	498,50	539,41
> 12.870,43	Zie hoofdberoep			

Meewerkende echtgenoot

Jaarinkomen ¹ (€)	Beginnende zelfstandige (€ of %)			Gevestigde zelfstandige (€)
	1 ^{ste} jaar	2 ^{de} jaar	3 ^{de} jaar	
≤ 5.653,98 = FMB ²	298,61	305,88	313,17	320,45
5.653,98 - 55.576,94	20,50%	21%	21,50%	22%
55.576,94 - 81.902,81	14,16%			
> 81.902,81	0%			
Jaarinkomen ¹ (€)	Kwartaalbijdragen max statuut (€)			
≤ 5.653,98	298,61	305,88	313,17	320,45
10.000	528,13	541,01	553,89	599,34
20.000	1.056,26	1.082,03	1.107,79	1.198,68
25.000	1.320,33	1.352,53	1.384,73	1.498,35
30.000	1.584,39	1.623,04	1.661,68	1.798,03
40.000	2.112,53	2.164,05	2.215,58	2.397,37
50.000	2.640,66	2.705,06	2.769,47	2.996,71
60.000	3.096,54	3.168,24	3.239,72	3.437,08
> 81.902,81	3.895,55	3.967,25	4.038,73	4.110,32

Als u geboren bent voor 1/1/1956 kunt u kiezen voor het min statuut. De kwartaalbijdrage ligt tussen minimum 26,20 euro en maximum 147,70 euro.

Gehuwden, weduw(e)n(aars), studenten ('art. 37')

Jaarinkomen ¹ (€)	Beginnende zelfstandige (€)			Gevestigde zelfstandige (€)
	1 ^{ste} jaar	2 ^{de} jaar	3 ^{de} jaar	
≤ 1.423,90	0	0	0	0
1.423,90 - 6.742,06 = FMB ²	356,07	364,75	373,44	382,12
6.742,06 - 12.870,43	FMB ² hoofdberoep			
> 12.870,43	Zie hoofdberoep			
Jaarinkomen ¹ (€)	Kwartaalbijdragen (€)			
< 1.423,90	0	0	0	0
2.500	356,07	364,75	373,44	149,84
4.000	356,07	364,75	373,44	239,74
5.000	356,07	364,75	373,44	299,67
6.742,06 - 12.870,43	679,73	696,31	712,89	729,46
> 12.870,43	Zie hoofdberoep			

Gepensioneerden

	Rustpensioen jonger dan 65 jaar (€)		Overlevingspensioen jonger dan 65 jaar (€)		Zonder pensioen en ouder dan 65 jaar (€)
	geen kinderen ten laste	kinderen ten laste	geen kinderen ten laste	kinderen ten laste	
Max. toegelaten jaarinkomen 2014	6.175,00	9.262,00	14.377,00	17.971,00	onbeperkt
Vrijstelling bijdrage op inkomen	< 2.847,81	< 2.847,81	-	-	< 2.847,81
FMB ²	107,85	107,85	744,69	744,69	150,40
Bijdrage % op inkomen	≤ 6.175,00: 14,70%	≤ 9.262,00: 14,70%	≤ 14.377,00: 22%	≤ 17.971,00: 22%	≤ 55.576,94: 22% 55.576,94-81.902,81:
Maximumbijdrage	233,85	350,76	814,85	1018,85	4.110,32

	Rust- of overlevingspensioen vanaf 65 jaar (€) en loopbaan maximum 41 jaar		Rust- of overlevingspensioen vanaf 65 jaar (€) loopbaan minimum 42 jaar		Rust- of overlevingspensioen vanaf 65 jaar (€) loopbaan minimum 42 jaar
	geen kinderen ten laste	kinderen ten laste	geen kinderen ten laste	kinderen ten laste	kinderen ten laste speelt geen rol
Max. toegelaten jaarinkomen 2014	17.835,00	21.694,00	17.835,00 + 25% = max. 22.293,75	21.694,00 + 25% = max.27.117,50	onbeperkt
Vrijstelling bijdrage op inkomen	< 2.847,81	< 2.847,81	< 2.847,81	< 2.847,81	< 2.847,81
FMB ²	107,85	107,85	107,85	107,85	107,85
Bijdrage % op inkomen	≤ 17.835,00: 14,70%	≤ 21.694,00: 14,70%	≤ 17.835,00: 14,70%	≤ 21.694,00: 14,70%	≤ 55.576,94: 14,70% 55.576,94 - 81.902,81: 14,16%
Maximumbijdrage	675,43	821,57	675,43	821,57	3.065,11

¹ Jaarinkomen: uw sociale bijdragen worden berekend op uw netto belastbaar jaarinkomen als zelfstandige: uw inkomen na aftrek van uw kosten en voor belastingen.

² FMB = forfaitaire minimumbijdrage: deze bijdrage is voorlopig en wordt na twee jaar herzien. U kunt in hoofdberoep of als meewerkende partner niet minder dan dit bedrag betalen.

Sociale uitkeringen voor zelfstandigen

Vanaf 1 januari 2014

Kinderbijslag

Kraamgeld/adoptiepremie (eenmalig)	Wezenbijslag	Toegelaten loon voor leerlingen en werkzoekenden
1 ^{ste} geboorte/adoptie/meerlingen € 1.223,11	Per kind per maand € 346,82	Per kind per maand € 520,08
Volgende geboorte € 920,25		

Gewone kinderbijslag			
Gewone rechthebbende	1 ^{ste} kind € 84,43	2 ^{de} kind € 167,05	Volgende kind € 249,41

Leeftijdstoelage		
Kind ten minste 6 jaar € 31,36	Kind ten minste 12 jaar € 47,92	Kind ten minste 18 jaar - oudste van het gezin € 52,89 - volgende in het gezin € 60,93

Opmerking: bij gewone kinderbijslag ontvangt het enige rechtgevend kind noch de laatstgeborene de leeftijdstoelage

Moederschapsuitkering (per week)

€ 440,50 aan te vragen via uw ziekenfonds

Uitkeringen wegens arbeidsongeschiktheid

Uitkering via het ziekenfonds vanaf € 33,13 tot € 52,43

Uitkeringen palliatief verlof

€ 2.121,88 (uitbetaling in 3 maandelijkse schijven van 707,29 euro)

Faillissementsverzekering/tweedekansondernemersschap (per maand - gedurende 12 maanden)

Zonder gezinslast € 1060,94	Met gezinslast € 1.403,73
-----------------------------	---------------------------

Rust- en overlevingspensioen (per jaar)

	Gezin	Overlevende	Alleenstaande	Gescheiden
Basisbedrag	€ 8.049,27	€ 6.439,44	€ 6.439,44	€ 4024,53
Minimumpensioen	€ 16.844,73	€ 12.731,29	€ 12.731,29	-